

## Immo Shield Line-on for Medium Dogs



Beaphar line-on for medium size dogs with weight from 15 to 30 kg and older then 12 weeks. Dimethicone in the composition forms a surface film to inhibit the movement of cuticular joints; an effective sticky trap. Line-on acts on all life stages of fleas. Does not contain chemical insecticides.

**Directions for use:** The content of the pipette is applied to the skin of the back of the animal, from the neck to the tail. Repeated use is recommended every four weeks or after washing.

Вearphar капли для собак средних пород весом от 15 до 30 кг и старше 12-недельного возраста для борьбы с паразитами. Диметикон в составе образует поверхностный слой, действующий как "липкая ловушка". Блохи, клещи и другие насекомые обездвиживаются методом физической блокировки суставов и закупорки дыхалец. Диметико

**Способ применения:** содержимое пипетки нанести на кожу спины животного, от шеи до хвоста. Повторно обрабатывать животное рекомендуется каждые четыре недели или после мытья.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
13355	3 vials / пипеток	6 / 36	36 months / 36 мес.	8711231133550	CZ/SK
13583				8711231135837	RUS/LV

## Immo Shield Line-on for Large Dogs



Beaphar line-on for large dogs with weight over 30 kg and older then 12 weeks. Dimethicone in the composition forms a surface film to inhibit the movement of cuticular joints; an effective sticky trap. Line-on acts on all life stages of fleas. Does not contain chemical insecticides.

**Directions for use:** The content of the pipette is applied to the skin of the back of the animal, from the neck to the tail. Repeated use is recommended every four weeks or after washing.

Вearphar капли для собак крупных пород весом свыше 30 кг и старше 12-недельного возраста для борьбы с паразитами. Диметикон в составе образует поверхностный слой, действующий как "липкая ловушка". Блохи, клещи и другие насекомые обездвиживаются методом физической блокировки суставов и закупорки дыхалец. Диметикон действует на всех жизненных этапах блох. Не содержит химических инсектицидов.

**Способ применения:** содержимое пипетки нанести на кожу спины животного, от шеи до хвоста. Повторно обрабатывать животное рекомендуется каждые четыре недели или после мытья.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
13356	3 vials / пипеток	6 / 36	36 months / 36 мес.	8711231133567	CZ/SK
13584				8711231135844	RUS/LV